
انتخابات  روز  تا  هفته  یک  که  حالی  در  ملی:  آرمان 
فدراسیون فوتبال باقی مانده ابهامات، اما درخصوص تایید 
همچنان  فدراسیون  ریاست  پست  نامزدهای  صلاحیت 

پابرجاست. 
تر     مراجع بالا

سعید سیدالحسینی رئیس ستاد انتخاباتی عزیزی خادم 
و رئیس کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال به دیده بان ایران 
گفت: »متاسفانه هیچ پاسخی از سوی فدراسیون فوتبال 
نسبت به اعتراض مان داده نشد و بالاجبار برای مقابله با 
 AFC گرفته شد موضوع با  این بدعت نامناسب تصمیم 
تا به پاسخ روشن برسیم«  گذاشته شود  و فیفا درمیان 
وی خاطرنشان کرد: » استعلام اعتراض به روند انتخابات 
فدراسیون فوتبال مبنی بر ردصلاحیت غیرقانونی برای 
ای اف سی و فیفا ارسال شده و ما خواهان اجرای دقیق قانون 
و اساسنامه فدراسیون فوتبال ایران هستیم. برای همه این 
سوال مطرح است چرا فدراسیون پاسخگوی شبهات نیست و 
چرا محکومیت کیفری شامل رد نمی شود اما بهانه های واهی 

می تواند علت ردصلاحیت باشد.« 

   انتخابات آزاد؟
احسان قاضی زاده هاشمی، نماینده مجلس که در دوره 
قبلی انتخابات، یکی از مخالفان سرسخت حضور مهدی تاج 
در انتخابات بود درباره انتخابات پیش رو فدراسیون فوتبال 
گفت: »ما همچنان منتظر هستیم تا ببینیم نهادهای نظارتی 
کاری انجام می دهند. پس از آن نسبت به وضعیت  چه 
موجود اقدامات لازم انجام می شود. آنچه مهم است اینکه 
انتخابات خوبی در مجمع شاهد باشیم. البته قبول دارم که 
در شرایط فعلی نگرانی ها زیاد است.« این نماینده مجلس 
افزود: »البته خیلی ها از ابتدا پیش بینی چنین وضعیتی 
که  را داشتند. مثلا ۶ ماه پیش اسامی نفراتی را شنیدیم 

می خواهند وارد گود شوند، اما نیامدند. هرچند با همین 
اسامی که وارد گود شدند و فرآیندی که در حال طی شدن 
است، امیدواریم شاهد انتخاباتی رقابتی باشیم. حتی وزیر 
ورزش هم شاهد همین موضوع شد، اما تا الآن که چنین 
آن نشده و می خواهیم ببینیم دستگاه های  توجهی به 
نظارتی چه مسیری را طی می کنند.« او صحبت هایش را 
اینگونه ادامه داد: »ما نگرانی هایمان را کاملاً منعکس کردیم، 
هم به وزارت ورزش و هم به دستگاه ها و مجموعه های نظارتی 
که دخیل در حوزه امر ورزش هستند. نه الان بلکه حدود 
سه ماه پیش. خیلی وارد کارهای رسانه ای در این مرحله 
نشدیم، اما خواسته ها و نگرانی هایمان را به تمام مبادی 
ذیربط منعکس کرده ایم.« احسان قاضی زاده هاشمی در 
خصوص سؤالی مبنی بر اینکه آیا به درخواست و تذکرات شما 
اعتنایی شده است؟ چنین پاسخ داد: »ما خواهان انتخابات 
آزاد، برابر و غیرمهندسی بوده ایم. این مطالبه بنده به عنوان 
نماینده کوچک مردم و خواسته سایر نمایندگان است. حالا 
بحث هایی راجع به اساسنامه و مواردی از این دست مطرح 
شده بود، اما امیدواریم شاهد انتخاباتی که مدنظرمان است، 
باشیم. گرچه ما تا الان روند خاص و اتفاقی در این راستا 
ندیده ایم، اما این به معنای آن نیست که نسبت به آینده 
از الان قضاوت مشخصی داشته باشیم. در واقع آن چیزی 
که بوده ما به طور مشخص از این دستگاه ها خواسته ایم 
و پیگیری هایمان را هم از این مجموعه دستگاه ها انجام 
که چرا شما  می دهیم. در این مدت خیلی ها می پرسند 
موضع گیری خاصی نداشته اید، اما نکته ای که وجود دارد ما 
در این مرحله بیشتر سعی کردیم پیگیری را از این مجموعه ها 
و دستگاه ها داشته باشیم.« او در دوره قبل انتخابات موضع 
گیری های صریح و مخالفت هایی علیه مهدی تاج و حضورش 
پرونده  به  آن مربوط  از  که بخشی  انتخابات داشت  در 
ح  ویلموتس بود. او در شرایطی چنین صحبت هایی را مطر

می کند که فدراسیون فوتبال چند روز پیش به صورت رسمی 
تأیید صلاحیت سه کاندیدا و رد صلاحیت دو کاندیدای دیگر 
را اعلام کرد. قاضی زاده هاشمی در این خصوص گفت: »در 
وهله اول اینکه روند اعتراضی برای افرادی که رد صلاحیت 
شده پیش بینی شده است، اما اینکه کسی بگوید تمام روندها 
طی شده، چنین نیست. فدراسیون خودش انتخابات را برگزار 
می کند و از زاویه دید خودش چنین چیزی را اعلام کرده اما 
باید یک مقدار دیگر صبر کنیم و روندها مسیر خودش را طی 
کند.« با توجه به مدت زمان کم باقی مانده تا روز مجمع آیا 
ممکن است با اتفاقی شبیه به تعویق انتخابات مواجه شویم؟ 
کنشی داشت: »خیلی از عزیزانی که  او در این باره چنین وا
نگرانی هایی یا صحبت هایی دارند، با ما در میان گذاشته اند 
گذشته تماس های زیادی در این  و در همین یک هفته 
خصوص داشته ایم. منتها اینها را باید در مسیر خودش 
پیگیری کرد و ما هم همین کار را می کنیم. من بیشتر بخواهم 
بگویم و توضیح دهم، اینکه ما چه در چارچوب اساسنامه ای 
و چه در چارچوب قوانین ملی و کشورمان، مسیر را طی 
گر به نتیجه نرسیدیم یا هر اتفاق دیگری افتاد، بعد  می کنیم. ا
از آن خودمان اطلاع می دهیم یعنی حتماً با مردم صحبت 
می کنیم و می گوییم که در چارچوب های قوانین ملی کشور 
یا چارچوب های اساسنامه ای فدراسیون فوتبال بی توجهی 
شده، اما فعلاً از مبادی ذیربط کار را پیگیری می کنیم و در هر 
گر هم ذی نفعان یا  حال یک مطالبه عمومی وجود دارد. ا
کاندیداها یا افرادی که از زاویه دید خودشان پیگیری هایی 
داشته باشند، اختیاراتی است که اساسنامه یا قوانین ملی در 

اختیارشان گذاشته است.«

    کاسه ای زیر نیم کاسه
روزنامه کیهان تحت مدیریت حسین شریعتمداری نوشت: 
خیلی از اتفاقاتی که در ورزش- و علی الخصوص رشته هایی 
مثل فوتبال- رخ می دهد ، طبیعی و نتیجه یک روند معمول 
کاملا  که  یا »پروسه« نیست و این طور احساس می شود 
غیرطبیعی و نتیجه یک»پروژه« و نقشه حساب شده بوده 
و خلاصه کاسه ای زیر نیم کاسه است! وجود چنین اتفاقات 
ناخوشایند و مخربی است که دلسوزان ورزش را وا می دارد 
مثلا در ایام و مقاطعی اینچنینی که انتخابات فدراسیون 
فوتبال نزدیک است ، بیش از هر زمان دیگری از مسئولان 
ذی ربط و ارشد ورزش بخواهند موضوع را جدی بگیرند و 
برنامه ای دقیق و طراحی حساب شده داشته باشند. خلاصه 
فعال و حساس باشند و دست روی دست نگذاشته و منفعل 
عمل نکنند و اجازه ندهند جریانات فرصت طلب و باندهای 
لی و خلاصه کسانی که فوتبال را تبدیل به دکان دونبش  دلا
کرده و جز تامین منافع خود هدفی از چسبیدن و آویزان 
شدن به این رشته پرطرفدار و جذاب ندارند، صحنه گردان 
باشند و جریان انتخابات را به سمت و سویی هدایت کنند 
که وضع موجود- که اصلا به صلاح فوتبال نیست، اما منافع 
نامشروع و جایگاه غصبی آنان را تضمین می کند- تداوم 
داشته باشد. از سر انجام وظیفه بار دیگر به مسئولان ارشد 
کید می کنیم که انتخابات پیش روی فدراسیون  ورزش تا
فوتبال را جدی بگیرند و اجازه ندهند روند و شرایط تحمیل 
شده بر فوتبال ، در دوران مدیریتی جدید هم ادامه یافته و 

دنیا به کام تحمیل کنندگان این وضعیت باشد. 
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قاضی زاده  هاشمی: چیزی تمام نشده، منتظر تصمیم نهادهای نظارتی هستیم 

کاسه ای زیر نیم کاسه انتخابات فدراسیون فوتبال! 

گفتوگو

و  استقلال  پیشکسوت  بیانی  شاهین 
کارشناس فوتبال در مورد نتایج این تیم در 
لیگ نخبگان آسیا و تغییرات کادر فنی تیم 

صحبت کرد. 
   نظر شما  درباره اینکه استقلال در لیگ 
نخبگان حریف النصر شده است، چیست؟
امسال  که  مشکلاتی  همه  با  استقلال   
داشت، در لیگ نخبگان توانست به مرحله 
حذفی صعود کند و در آخرین بازی با الریان، با 
اینکه مصدومان زیادی بودند، اما دیگر نفرات 
بازی خوبی ارائه کردند و در نهایت برنده شد 
تا جواز صعود را بگیرد. پرسپولیس هم این 
که با دومی  فصل دو مربی خارجی داشته 
ادامه می دهد، این تیم هم تلاش خود را کرد 
تا صعود کند ولی قدر فرصت ها را ندانست و 
فرصت سوزی کرد تا نتواند به مرحله بعدی 
برود. حذف پرسپولیس به استقلال ربطی 
نداشت، چون این دو تیم در لیگ نخبگان با 
هم دیدار نکردند، پرسپولیس ۸ بازی داشت 
و می توانست در دیگر بازی ها امتیاز بگیرد 
که موفق نبود، اما امیدوارم در آینده بتواند 
از اعتبار فوتبال ایران دفاع کند. همان طور 
که دو بار تا فینال لیگ قهرمانان خود را بالا 
کشید.  به جای آنکه بخواهیم اسیر مسائل 
پییش پا افتاده شویم به این فکر کنیم که 
چرا در ۳۰ سال گذشته از ایران تیمی قهرمان 
آسیا نشده و صعود از مرحله گروهی را بزرگ 
نکنیم. بهتر است استقلال خود را آماده بازی 
بسیار سختی که با النصر دارد کند. تیمی که 
خیلی قوی تر از الریان است و برای حذف 
بازیکنان  باید  قدرتمندی،  حریف  چنین 
استقلال خیلی بهتر شوند. شاید برتری در 
دو بازی رفت و برگشت مقابل النصر اتفاقی 
عجیب باشد، اما در مرحله گروهی، نتیجه 
بازی یک بر صفر به سود النصر شد و این بار 
می توان به حذف النصر امیدوار بود. اینکه 
رونالدو و چندین ستاره دیگر در تیم النصر 
حضور دارند و سرمربی سابق میلان در این 
سرمربیگری می کند، قطعاً عیار النصر را بالا 
برده ولی به معنای آن نیست که از حالا راهی 

مرحله بعدی شده است.  
   در خصوص استعفای بختیاری زاده چه 

نظری دارید؟
 باشگاه استقلال با والتر ماتزاری به توافق 
رسیده و بختیاری زاده گفته بود که بیش از 
این نمی ماند. می شد سهراب تا پایان فصل 
بماند و در کادرفنی سرمربی ایتالیایی هم 
باشد ولی خواسته تا روی حرفش بماند و در 
نهایت با استعفا جدا شد. حالا که ماتزاری 
سرمربی می شود امیدوارم که بتواند دو کار 
مهم کند. اول اینکه دربی را ببرد و در مرتبه 
دوم تیمش را قهرمان جام حذفی کند. مورد 
دوم از مورد اول اهمیت بیشتری دارد، چون 
با قهرمانی در جام حذفی، استقلال باز هم 
سهمیه لیگ نخبگان را کسب می کند. بازی 
با النصر در درجه سوم است، قطعاً دوست 
گر  داریم تا استقلال بازی را ببرد، اما حتی ا
از النصر بگذرد در مراحل بالاتر به مشکل 
می خورد ولی النصر هدفش قهرمانی است 
و تیم بهتری دارد. حالا در بازی استقلال و 
، سرمربیان هر دو تیم ایتالیایی هستند  النصر
و در لیگ ایتالیا با هم رقابت کرده اند وگرنه 

برای استقلال فرق چندانی نمی کند.  
 

بیانی: 
پیروزی در دربی و 
قهرمانی مهمترین 

کارهای ماتزاری است 

کاوه: کشتی ما سودی از برگزاری  
باشگاه های جهان نبرد

ایسنا: سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد 
با اشاره به کیفیت پایین مسابقات کشتی آزاد 
جام باشگاه های جهان، گفت: حیف است 
کشتی ما سودی  این هزینه ها می شود اما 
از آن نبرد. محسن کاوه در حاشیه برگزاری 
باشگاه های  جام  آزاد  کشتی  رقابت های 
جهان درباره ارزیابی خود از سطح کیفی این 
گر برای سطح کیفی و زمان  مسابقات، گفت: ا
برگزاری این مسابقات برنامه ریزی می شد که 
به نفع کشتی ما باشد بهتر بود. حیف است 
چنین هزینه ای می شود اما کشتی ما سودی 
از آن نبرد. سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد، 
گر پیش بینی های لازم از قبل انجام  افزود: ا
می شد و تیم های بهتری به ایران می آمدند 
خیلی بهتر بود. نفرات اصلی کشتی ما درگیر 
مسابقات رنکینگ و قهرمانی آسیا و حضور در 
اردوی تیم ملی هستند و حیف است چنین 
هزینه ای شود و کشتی  ما نفعی نبرد. امیدوارم 
سال بعد کیفیت تیم ها بهتر شود. او درباره 
کگل، رییس فدراسیون کشتی  حضور طاها آ
ترکیه در ایران، گفت: او تا ۶ ماه پیش کشتی 
می گرفت و حالا رییس فدراسیون کشتی ترکیه 
است. حضور او در بحث ارتباطات کشتی به نفع 
ماست. باید قبول کنیم ارتباطات و نفوذ ترک ها 
در اتحادیه جهانی از ما بیش تر است. جلسه او 

با دبیر می تواند به کشتی ما کمک کند.

منهایفوتبال

کوتاه

ماتزاری سرمربی استقلال شد
توافق  از  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
نهایی با والتر ماتزاری ایتالیایی برای هدایت 
این تیم خبر داد. علی نظری جویباری 
دیروز )جمعه( در حاشیه مراسم تشییع 
پیکر زنده یاد »غلامحسین فرزامی« اظهار 
کار با آقای ماتزاری نهایی  داشت: تقریبا 
شده ولی هنوز ۱۰۰ درصد تمام نشده است. 
ابتدا قرار است دستیارانش وارد ایران شوند. 
سعی می کنیم بقیه کارها را طبق خواسته 
هواداران پیش ببریم. مدیرعامل استقلال 
خاطرنشان کرد: برای این فصل گفته شده 
که از روی سکو تیم استقلال را هدایت کند 

اما هنوز مشخص نیست شاید بعد از سه تا 
۴ هفته روی نیمکت بنشیند؛ اما سال بعد او 
با توجه به اینکه تیم را خودش خواهد بست، 
هدایت تیم را برعهده خواهد داشت. وی 
همچنین در خصوص تعویق دربی پایتخت 
که  کرده  گفت: باشگاه پرسپولیس اعلام 
نباید بازی را عقب بیندازیم. استقلال با این 
صعود سهمیه ایران را در آسیا حفظ کرد. 
تلاش می کنیم این اتفاق بیفتد چرا که بازی 
النصر برایمان سخت است. نظری جویباری 
در عین حال گفت: ما به پرسپولیس بباز 
نیستیم و بازی را تحت هر شرایطی انجام 

می دهیم اما دوست داشتیم این بازی به 
کشور  از مسئولان ورزش  و  بیفتد  تعویق 
که  می خواهیم به استقلال کمک کنند، چرا
در این شرایط استقلال چندین مصدوم دارد 
و بازی مهمی را برابر النصر در پیش دارد. وی 
یادآور شد: بازی پرسپولیس معمولی است 
و این بازی می توانیم با پیروزی پشت سر 
بگذاریم. البته این پیروزی نباید برایمان 
و  محرومان  وجود  با  که  باشد  نحوی  به 
مصدومانی که داریم بازی برابر النصر را از 
دست بدهیم. سهراب بختیاری زاده سرمربی 
موقت روز پنجشنبه گذشته با انتشار یک 

استوری در صفحه شخصی خود از هدایت 
آبی پوشان استعفا کرد. باشگاه استقلال نیز 
با استعفای بختیاری زاده زاده موافقت کرد تا 
او به صورت رسمی از جمع آبی پوشان تهرانی 
گزینه سرمربیگری  جدا شود. جدی ترین 
باشگاه استقلال والتر ماتزاری سرمربی سابق 
ناپولی و اینترمیلان بود که دستیار و وکیل این 
مربی ایتالیایی، چند روزی نیز مهمان باشگاه 
استقلال بودند تا شرایط را از نزدیک مشاهده 
و بررسی کنند که در نهایت با اعلام مدیرعامل 
باشگاه استقلال، این توافق رسمی و به زودی 
این مربی ایتالیایی به ایران سفر خواهد کرد. 

سابق  مهاجم  اصلانیان  امیرحسین 
یک  مثل  ما  فوتبال  گفت:  پرسپولیس 
هواپیماست که ۲ موتور خود را از دست داده 
و هر کسی که روی صندلی ریاست بنشیند 

سقوط خواهد کرد. 
   حذف از آسیا 

امیرحسین اصلانیان در گفت و گو با میزان، 
درباره حذف پرسپولیس از لیگ نخبگان 
۸ بازی  خ پوشان  آسیا، اظهار داشت: سر
فرصت داشتند تا حداقل امتیازات را کسب 
کنند و به مرحله بعد صعود کنند، اما وقتی 
آمار به ما نشان می دهد که پرسپولیس طی ۸ 
بازی فقط یک برد به دست آورده به نظر من 
این تیم شایستگی راهیابی به مرحله بعد را 
نداشته و همان بهتر که صعود نکردیم. وی 
ادامه داد: سیستم کارتال برای این بازی موثر 
نبود. در بازی با الهلال و در بازی با النصر به 
نظر من نوع چینش بازیکنان اشتباه بوده و 
برخی بازیکنان در پست هایی بازی کردند که 
اصلاً کارساز نبود و تیم به دردسر افتاد. کارتال 
انگار که نمی خواست جلوی النصر در برابر 
گر بازنده باشد و برابر تیم سوم  ۷۰ هزار تماشا
النصر شکل بازی سرخ پوشان را تدافعی کرد. 

گر هم صعود می کرد در  با این تفاسیر تیم ما ا
مرحله بعد امکان اینکه تحقیر شویم زیاد بود، 
زیرا ابزار لازم را نداریم و تیم های غرب و شرق 
آسیا در حال حاضر ۱۰ لول بالاتر از تیم های 

ما هستند. 
   ساختار فوتبال 

اصلانیان در این رابطه، عنوان کرد: زمانی 

که ما فوتبال بازی می کردیم عربستان چیزی 
کنون لیگ کشورشان  برای ارائه نداشت، اما ا
بهترین لیگ آسیاست و در کنار آن بازی های 
مهم جهان را میزبانی می کنند. اینها مشکلات 
ساختاری فوتبال ما را نشان می دهد و هیچ 
انتظاری هم از نمایندگانمان در مسابقات 
که آنها ابزار و امکانات لازم  آسیایی نداریم، چرا
را در اختیار ندارند. سرخابی ها از چند سال 
کنون چند پدیده به لیگ برتر معرفی  گذشته تا
ساختار  آنقدر  ایران  فوتبال  در  کرده اند؟ 
نمی تواند  نوجوانی  هیچ  که  شده  ضعیف 
به این سادگی ها رشد کند و بعضاً دیده هم 

نمی شوند. 
ل ها     دلا

فوتبال  در  ل ها  دلا نقش  درباره  وی 
ایران، متذکر شد: پرسپولیس در یک ماه 
نقل و انتقالات هیچ کاری نکرد و عملاً نقش 
و  نقل  پایان  از  پس  داشت.  منفعلانه ای 
وجود  هم  کیفیتی  با آزاد  بازیکن  انتقالات 
گر می خریدیم  نداشت که بخواهیم بخریم که ا
نتیجه اش می شد مثل لوکاس ژوائو! طی ۱۳ 
بازی که من او را زیر نظر داشتم از زدن ضربه 
سر عاجز بود و هیچ نقشی در زمین نداشت. 

منصفانه بخواهم بگویم، او ۸۰۰ هزار دلار از 
پرسپولیس گرفت، اما ۱۰۰ هزار تا هم نمی ارزید! 
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس، افزود: 
ل حضور  افرادی در فوتبال ما در نقاب دلا
که هر سال به تیم های پولدار مثل  دارند 
پرسپولیس بازیکن بنجل می فروشند و کلی 
پول به جیب می زنند. نمونه آن در دوره برانکو 
بود که ۲ بازیکن اوکراینی به تیم پیوستند و 
بنجل از آب درآمدند و برخی مقدار زیادی 
در قبال آن پول به جیب زدند. انصاری فرد 
هم در زمان مدیریتش یک قرارداد ننگین 
که او پس از فسخ  کرد  با رادوشوویچ امضا 
غرامت  دلار  میلیون  یک  پرسپولیس،  با 
گرفت. ما این پول ها را باید صرف ساختار 
فوتبالمان کنیم، اما همواره در حال جریمه 
دادن هستیم. اصلانیان درباره شرایط فوتبال 
ایران، بیان داشت: فوتبال ایران ذره ذره افول 
می کند. شرایط در تیم های پایه امیدوارکننده 
نیست. متأسفانه کسانی مربی شده اند که 
شایستگی لازم را نداشته اند. هزار تا مربی 
داریم که مدرک مربی گری A آسیا را بدون 
هیچ دانشی می گیرند و در یک برگه آچار قاب 

می کنند و به دیوار می زنند و کیف می کنند. 

 انتصاب های عجیب و غریب 
در باشگاه پرسپولیس 

سال هاست که اتفاقات عجیب و غریب در فوتبال ایران کم 
ندیده ایم. از انتصاب یک کارشناس والیبال در حوزه فوتبال 
و دیگر انتصابات عجیب و غریب چه در مدیریت باشگاه و 
چه در کادرفنی تیم ها در فوتبال ایران زیاد دیده شده که 
در جدیدترین نمونه رضا کرمانشاهی داور پرحاشیه سابق 
فوتبال ایران نیز به عنوان مدیر اجرایی باشگاه پرسپولیس 
کتور به عنوان مدیر  انتخاب شد. او پیش از این در باشگاه ترا
این تیم حضور داشت و معلوم نیست طبق چه معیار و چه 
کارنامه ای به این عرصه ورود کرده. نکته جالب توجه این 
است که این داور سابق زمانی که به عنوان مدیر تیم فوتبال 
کتور فعالیت می کرد در متنی کنایه آمیز برای هواداران  ترا
پرسپولیس کُری خوانده بود که موج انتقادات شدیدی را 
کتور برابر  علیه او به همراه داشت. کرمانشاهی پس از برد ترا
پرسپولیس در متنی زیر پست باشگاه تبریزی در فضای 
مجازی نوشته بود: »شیرین تر از این برد، باخت پرسپولیس 
است. « حال با این تفاسیر این داور سابق که از قضا هنوز 
مدارک، کارنامه و سابقه  حرفه ای از او وجود ندارد به عنوان 
مدیر اجرایی باشگاه پرسپولیس منصوب شده و هواداران 
پرسپولیس نسبت به این انتصاب به شدت انتقاد دارند و رضا 

درویش را مجدداً هدف انتقادات خود قرار دادند. 

جهانبخش در باشگاهِ ۵۰ تایی های لیگ هلند
علیرضا جهانبخش در بازی این هفته هیرنفین مقابیل 
زووله موفق شد پنجاهمین گل خود را در لیگ برتر هلند به 
ثمر برساند و از این حیث رکورد جدیدی به نام خود ثبت کرد. 
دقیقه ۵۸ بازی هیرنفین مقابل زووله در هفته بیست و سوم 
لیگ برتر هلند، موسوم به اردیویسه شاید تا هفته ها از خاطر 
ک نشود. جایی که او توانست با شوتی  علیرضا جهانبخش پا
سنگین دروازه میزبان را باز کند و باعث شود تا هیرنفین از 
خانه حریف، یک امتیاز دشت کند. این دشتِ یک امتیازی اما 
پایان کار نبود. جهانبخش با به ثمر رساندن این گل توانست 
رکورد جدیدی به نام خود ثبت کند. او پنجاهمین گل خود را 
در لیگ برتر هلند جشن گرفت؛ آماری که به عنوان یک وینگر، 
قابل توجه و مناسب محسوب می شود. جالب است بدانید که 
جهانبخش این ۵۰ گل را در ۱۹۵ بازی و ۱۲۱۶۳ دقیقه بازی به 
ثمر رسانده. یعنی به طور میانگین، هر ۲۴۳ دقیقه یک گل زده. 
اینها جدا از گل های متعدد دیگری است که او در جام حذفی یا 

لیگ یک هلند وارد دروازه رقبا کرده است. 

 مرور خاطرات سرمربی یوگسلاو نساجی
 از دیدار برابر ایران در جام جهانی

کنون سرمربی  ا که  بازیکن پیشین تیم ملی یوگسلاوی 
نساجی مازندران است، از خاطرات خود در دیدار برابر ایران 
در جام جهانی ۱۹۹۸ صحبت  کرد. لیگ برتر فوتبال ایران در 
میان مربیان خارجی که در خود دیده است، در این فصل 
از رقابت ها روی نیمکت نساجی فرد نام  آشنایی را می بیند. 
ساوو میلوشویچ، سرمربی نساجی مازندران در نشست 
خبری پیش از بازی برابر استقلال از خاطرات خود در بازی 
ایران و یوگسلاوی در مرحله گروهی جام جهانی ۱۹۹۸ فرانسه 
گفت. دیداری که با یک گل به سود یوگسلاوی به اتمام رسید. 
تیم ملی در این بازی نمایش نسبتاً خوبی ارائه کرد و یوگسلاوی 
تنها از روی ضربه آزاد سینیشا میهایلوویچ، توانست برتری را از 
آن خود کند. ساوو میلوشویچ در آن بازی ۵۸ دقیقه برای تیم 
یوگسلاوی به میدان رفت. سرمربی نساجی در مرور خاطرات 
این بازی گفت: در آن بازی هیچ راهی نداشت که ببریم. در 
زمین بودم و حتی نگذاشتند که یک شوت بزنم. بازی ای بود 
گر  که به هیچ راه و روشی نمی توانستیم آن بازی را هرگز ببریم، ا
آن ضربه ایستگاهی میهایلوویچ نبود اصلا هیچ راهی برای برد 
آن بازی نداشتیم. در زمین بودم ولی حتی تیم ایران اجازه زدن 
یک شوت به دروازه را به من نداد. خیلی دلم برای میهایلوویچ 
تنگ شده است. روح مهرداد میناوند که در آن بازی بود شاد 

باشد. باید یاد این اشخاص را برای خود حفظ کنیم. 

کنون نوبت نشان دادن کیفیتم است ام باپه: ا
رئال مادرید در دیدار برگشت پلی آف لیگ قهرمانان اروپا 
برابر منچستر سیتی با درخشش ام باپه به پیروزی دست پیدا 
کرد. رئال در این بازی با نتیجه سه بر یک به پیروزی رسید. هر 
سه گل رئال را در این بازی کیلیان ام باپه به ثمر رساند. ام باپه 
که به عنوان بهترین بازیکن زمین هم انتخاب شد بعد از بازی 
گفت: شب ایده آلی برای تیم بود. ما می خواستیم پیروز شویم 
و به دور بعدی صعود کنیم. برای ما منطقی بود که رئال مادرید 
به دور بعدی لیگ قهرمانان اروپا برسد. او افزود: وقتی مقابل 
منچستر سیتی بازی می کنید، همیشه بازی سختی است، اما 
می دانستیم که در خانه بسیار قوی خواهیم بود. ما به عنوان 
یک گروه بهتر بازی کردیم و توانستیم شادی زیادی به هواداران 
گر می خواهیم که به اهداف خود در فصل جاری  ببخشیم. ا
برسیم باید با قدرت این روند را ادامه بدهیم و در بازی های 
بعدی هم اینگونه ظاهر شویم.  ام باپه درباره درخشش خود 

در این بازی گفت: می خواهم اینجا خوب بازی 
کنم. می خواهم در این فصل اثری از خود به 
جا بگذارم. می خواهم با رئال مادرید تاریخی 

جدید بسازم. من در رئال جا افتاده ام و 
کنون  وارد دوران جدیدی شده ام. ا

نوبت این است که کیفیت بالای 
خود را نشان دهم. ام باپه درباره 

این سوال که دوست دارد در 
مرحله بعد با اتلتیکو مادرید 
بازی کند یا بایر لورکوزن، گفت: 
آن ها  که  است  این  حقیقت 

تیم های بسیار خوبی هستند. 
کنیم و چه با  چه با اتلتیکو بازی 

لورکوزن، بازی سختی خواهد بود، اما 
برای من بهتر است با اتلتیکو بازی 
کنیم زیرا نیازی به سفر نخواهیم 
داشت. هر دو بازی سخت خواهند 
، کمی  بود اما بدون نیاز به سفر

کمتر دشوار خواهد بود. 

ل ها هر سال به تیم های پولدار مثل پرسپولیس بازیکن بنجل می فروشند اصلانیان:  دلا


